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OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za negospodarstvo  
 
DIVAČA,  11. 11.  2015 
 

 

Z A P I S N I K 
 

7. seje ODBORA ZA NEGOSPODARSTVO 
(v nadaljevanju: Odbor), 

ki je potekala dne, 11. 11. 2015, ob 13,00 
v prostorih Občine Divača, Kolodvorska ulica 3a, Divača. 

 
Prisotni:   

1. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ,  predsednica Odbora 
2. NIVES SKUK, članica Odbora 
3. JOVO FERFILA, član Odbora 
4. BENJAMIN ŠKRLJ, član Odbora  
5. ROMANA DERENČIN, Občinska uprava 
6. NATAŠA MACAROL, Občinska uprava  

 
Odsotni:  

1. MATEJ BEZELJAK, član Odbora  
 

Predlagani dnevni red: 
DNEVNI RED :  

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora  
2. Predlog sklepa o vključitvi osebe s posebnimi potrebami v obstoječi organiziran prevoz 

otrok s posebnimi potrebami na relaciji Divača-Vipava-Divača 
3. Zagotovitev sredstev za povračilo ne-programskih stroškov za športna društva  
4. Vprašanja in pobude  

 

 
Predsednica Odbora je predstavila predlog dnevnega reda seje Odbora. Na predlagani dnevni red seje 
Odbora. Predlagano je bilo, da se zamenja vrstni red točke 2 in 3;  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Predlog dnevnega reda 7. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlagani vsebini in s 
spremenjenim vrstnim redom in sicer:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora  
2. Zagotovitev sredstev za povračilo ne-programskih stroškov za športna društva  
3. Predlog sklepa o vključitvi osebe s posebnimi potrebami v obstoječi organiziran prevoz 

otrok s posebnimi potrebami na relaciji Divača-Vipava-Divača 
4. Vprašanja in pobude  

 
1. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala pregled poteka 6. seje Odbora s poudarkom na sprejetih sklepih Odbora.  
 
Sprejet je bil naslednji 
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SKLEP  
Predlog zapisnika 6. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlagani vsebini. 
 
 
2. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu in predala besedo Nataši Macarol, ki je predstavila 
problematiko zagotavljanja enakega deleža ne-programskih stroškov za vsa razpisana področja – 
turizem, kultura, šport v okviru izvedenega Javnega razpisa za sofinanciranje stroškov delovanja 
izvajalcev različnih programov v občini Divača – za leto 2015. Predstavila je stališča in predlog  
Komisije, ki vodi navedeni Javni razpis; predlog sklepa za Občinski svet so članice in člani  Odbora 
prejeli v gradivu.  
Člani Odbora so podprli predlog Komisije. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP 

Odbor podpira predlog  Komisije za izvedbo  Javnega razpisa za sofinanciranje stroškov 
delovanja izvajalcev različnih programov v občini Divača – za leto 2015 in Občinskemu svetu 
predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
3. TOČKA 

Predsednica Odbora je kratko predstavila problematiko glede vključitve osebe s posebnimi potrebami v 
obstoječi organiziran prevoz otrok s posebnimi potrebami na relaciji Divača-Vipava-Divača in opozorila 
na pazljivost pri obravnavi zaradi varovanja osebnih podatkov. 
Romana Derenčin je podrobneje predstavila zakonske okvire in možnosti, ki jih ima lokalna skupnost pri 
odločanju o tovrstni problematiki.  
Člani Odbora so podprli predlagani predlog ob izpolnjevanju v sklepu navedenih določil. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP 

Odbor za negospodarstvo podpira vključitev osebe s posebnimi potrebami v obstoječi 
organiziran prevoz otrok s posebnimi potrebami na relaciji Divača-Vipava-Divača in Občinskemu 
svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
4. TOČKA 

Na seji Odbora je bila podana naslednja pobuda: 
 

 Nives Skuk 
Podala  je pobudo, da se v organiziran prevoz šoloobveznih otrok, ki obiskujejo 
Podružnično osnovno šolo v Senožečah vključi učenca iz Senožeč, ki v šolskem letu 
2015/2016 obiskuje 1. razred navedene šole zaradi več različnih vzrokov, ki jih 
navajajo starši učenca, predvsem pa zaradi nevarnega dela poti do šole, ki jo ima 
učenec od prebivališča do šole.  
Romana Derenčin je pobudi dodala obrazložitev, da so se starši omenjenega učenca 
obrnili tudi na Občini in podali prošnjo za odobritev možnosti koriščenja prevoza učenca z 
obstoječim organiziranim prevozom, ki izvaja prevoz učencev na relaciji Laže-Senožeče – 
v jutranjem času. Mnenje OU je bilo, da se pred odločitvijo pridobi mnenje pristojnega 
Odbora za negospodarstvo. Predstavila je zakonske okvire in možnosti, ki jih ima lokalna 
skupnost pri odločanju o tovrstni problematiki.  



 

 3 

Članice in člani Odbora so v razpravi podprli odobritev koriščenja navedenega prevoza ob 
izpolnjevanju pogoja, da starši uredijo spremstvo učenca z učenko, ki koristi isti prevoz in 
izpolnjuje zakonske pogoje za spremljevalca, da poskrbijo za varno spremstvo otroka do  
vstopa v prevozno sredstvo, ipd. 
Odbor predlaga, da mnenje poda še Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu; po 
pridobitvi mnenja županja odloči o izdaji soglasja za vključitev učenca v navedeni prevoz in 
sicer za šolsko leto 2015/2016, ko učenec obiskuje 1. razred.   

 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 14,10. 
 
 
Zapisala:                                                                                                   
Romana Derenčin  

 
 
          
          Predsednica  Odbora 
       Mirjam Frankovič Franetič 

 
 


